浙江大学因公出国 (境)团组出访报告公示

基	基 团组名称 浙江大学蔡宁1人出访					
本	出访期限	2024-01-24	4至2024-0)2-29	在外时间	总天数 37 天
信	出访国家	家 新西兰,奥克兰-澳大利亚,布里斯班				
息	(地区)(含过境)					
出 访 报 告	一、访问情况:					
	应澳大利亚昆士兰大学的邀请,浙江大学蔡宁于 2024 年 1 月 24 日至 2024 年					
	2月13日赴赴澳大利亚昆士兰大学进行关于"企业社会责任与非营利组织、组织					
	治理"的合作研究。					
	Invited by University of Queensland, Professor Cai Ning of Zhejiang					
	University is approved to go to Australia to conduct collaborative					
	research	on "Corporate	Social	Responsib	oility and	Non profit
	Organizations, Organizational Governance" at the University of					
	Queensland between January 24, 2024 and February 13, 2024.					
	应奥克兰理工大学邀请,浙江大学蔡宁于 2024 年 2 月 13 日至 2024 年 2 月 28					
	日赴新西兰奥克兰理工大学进行关于组织治理的合作研究及教学方法研讨。					
	Invited by Auckland University of Technology, Professor Cai Ning of					
	the Scho	ol of Public Af	fairs, Zh	ejiang U	niversity v	vill conduct
	collaborative research on "Organizational Governance" and engage in					
	discussions on teaching pedagogy at Auckland Polytechnic University					
	in New Zealand between February 13, 2024 and February 28, 2024.					
	二、访问成果					

1、在昆士兰大学与合作老师共同开展课题申报"企业与非营利组织协同的动力机制"。已经完成研究分工、研究技术路线、研究框架设计、和基本研究内容设计。同时,对"企业社会创业与政策"和"ESG 实践与政策"进行了研讨,为进一步开展案例研究提供思路和方法。

Conduct a project application at the University of Queensland on the Driving Mechanism of Collaboration between Enterprises and Nonprofit Organizations. The research division of labor, research technology line, design of research framework , and design of basic research content have been completed. At the same time, discussions were conducted on "Corporate Social Entrepreneurship and Policy" and "ESG Practice and Policy", providing ideas and methods for further case studies.

2、在奥克兰理工开展了"企业风险控制"和"组织战略"课程的教学研讨,就合作 开展"跨国企业合规经营战略决策机制"的研究达成了意向,并学习了该校博士研 究生专业项目及其培养方案,就学生培养进行了研讨。

A teaching seminar on "Enterprise Risk Control" and "Organizational Strategy" courses was conducted at Auckland University of Technology, and an intention was reached to collaborate on research of "the Mechanism of Strategy for Multinational Enterprise Compliance ". The doctoral program and its training plan was also discussed. 三、工作建议

无

备注: 1. 团组(或本人)执行本次因公出访任务情况良好,主要任务、日程安排、团组成员等与任务申报时 一致,如不一致,需详细说明; 2.须于回国(境)后一个月内在本单位内部完成出访报告公示。